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Vážení a milí spoluobčané, opět se přiblížil vánoční čas, 
čas radosti, obdarování a pokoje. Je to zároveň i čas, 

kdy se snažíme myslet více jeden na druhého.

Vminulém roce jsme doufali v ukončení pandemie, ale přišlo 
něco daleko horšího, a tím je válka, která se dotýká nás všech. 
Tato situace v nás vyvolává oprávněný strach o budoucnost. 

Bohužel mnoho lidí této situace zneužívá šířením lží, dezinformací 
a tím v nás jen onen strach umocňují. Vánoční doba nám však 
připomíná, že světla bude opět přibývat. Nepropadejme strachu, 
špatným náladám, soustřeďme se více na to, co můžeme a chceme 
dělat lépe, o kolik více radosti můžeme přinést sobě i svým blízkým. 
Zamysleme se při příležitosti nadcházejících svátků nad budoucností 
a tím, jak šířit klid a pokoj ve svém okolí. Radujme se z maličkostí, 
a to nejen během vánočních svátků, ale během celého roku. Buďme 
k sobě ohleduplní, laskaví a vzájemně si pomáhejme. Ze srdce vám 
přeji požehnané vánoční svátky a co nejlepší rok 2023.
Petr Sklenář, starosta

Chtěli bychom poděkovat 
dobrovolným hasičům 
za tradiční vyčištění 

potoka a dále všem, kteří se 
nejen v sobotu 12. listopadu 
sešli k pomoci s hrabáním listí.

Zároveň děkujeme všem, 
kteří po celý rok pomáhají 
s péčí o veřejná prostranství 
a není jim jedno, jak vypadá 
vesnice před jejich plotem. 
Moc děkujeme!

Za jednotku sboru dobrovol-
ných hasičů děkujeme panu 
Luboši Romanovskému za bez-
úplatné vybavení hasičské zbroj-
nice skříní pro hasičské zásaho-
vé obleky.

Velice děkujeme paní Kamile
Kirke a spolku SPINNING 
GUIDE.CZ, z. s., v rámci pro-
jektu Má to smysl, Má to srdce, 
za další dar postaviček do naše-
ho Betléma.

PROSINEC

Vánoční přání

Poděkování
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Vybíráme některé body ze zastupitelstva obce konané-
ho 8. listopadu (kompletní zápis ze zasedání včetně 
rozpočtového opatření, které je jeho nedílnou sou-
částí, naleznete online na webových stránkách obce 
www.obec-hrusice.cz).

Oprava nadjezdu nad dálnicí D1 (ulice Josefa 
Lady)
Zastupitelstvem bylo schváleno, že je starosta opráv-
něn jednat s Ředitelstvím silnic a dálnic ohledně spo-
lupráce na opravě dálničního nadjezdu. Nyní ze stra-
ny ŘSD probíhá vyhodnocování rozsahu oprav mostu 
a poté bude dále jednáno o dalších krocích.

Výměna oken v bytovém domě v ulici Ke Kláš-
teru 73
Vzhledem k tristnímu stavu oken v budově č.p. 73, 
která je ve vlastnictví obce, se na obec obrátili tři její 
nájemníci s tím, zda by nebylo možné okna vyměnit, 
a to i vzhledem k růstu cen energií. V souvislosti s tím 
byly osloveny tři společnosti k předložení cenových na-
bídek na výměnu oken v daných bytech a na chodbě 
domu. Zastupitelstvo obce poté schválilo tuto výměnu 
u nejlevnější společnosti DOMO Okna, a to s cenou 
ve výši 157 986,57 Kč bez DPH.

Výměna světelných zdrojů ve veřejném osvětlení
V obci již byly vyměněny světelné zdroje u 50 lamp 
veřejného osvětlení. Vzhledem k možným úsporám 
na energiích za veřejné osvětlení byl zastupitelstvem 
schválen nákup dalších LED světelných zdrojů, a tedy 
komplexní přechod ze sodíkových výbojek na LED 
technologii.

Prodloužení smlouvy s advokátní kanceláří
Zastupitelstvem bylo schváleno prodloužení smlou-
vy s advokátní kanceláří Hraba & Consortes v.o.s., 
IČO 26757648 ohledně zajištění právních služeb pro 
samostatnou a přenesenou působnost obce Hrusice, 
a to do 30. listopadu 2024.
Obec má možnost využít služby advokátní kanceláře 
pro:
● zastupování v soudních sporech, správním řízení 
a v mimosoudních jednáních, sepisování pojmenova-
ných a nepojmenovaných smluv, dohod, listin a mimo-
soudních podání ke konkrétním případům a k posky-
tování jejich vzorů;
● poskytování právních rad a rozborů právního stavu 
ve věcech týkajících se činnosti obce, posuzování obec-
ně závazných předpisů a jiných právních aktů vydáva-
ných obcí a obecním úřadem a právních aktů, jejichž 

adresátem je obec a obecní úřad;
● poskytování právního poradenství formou osobních 
konzultací v sídle zadavatele nebo formou elektronic-
ké komunikace (telefon, e-mail);
● oblast pracovněprávních vztahů.

Stanovení cen vodného a stočného pro rok 2023
Zastupitelstvo obce Hrusice na návrh provozovate-
le vodovodu a kanalizace, společnosti VHS Bene-
šov, schválilo ceny vodného a stočného pro rok 2023. 
Cenu vodného stanovuje ve výši 37,73 Kč/m3 včetně 
DPH (navýšení o 3,30 Kč/m3 oproti ceně pro rok 2022) 
a cenu stočného ve výši 49,97 Kč/m3 včetně DPH (na-
výšení o 4,95 Kč/m3 oproti ceně pro rok 2022). Ceny 
jsou platné od 1. ledna 2023. Provozovatel vodovodu 
a kanalizace odůvodňuje navýšení ceny zejména ná-
klady na opravu infrastruktury.

Rozpočtové opatření
Zastupitelstvem obce Hrusice bylo schváleno rozpoč-
tové opatření č. 5/2022. Rozpočtové opatření č. 5/2022 
je k dispozici na webových stránkách obce (https://
www.obec-hrusice.cz/uredni-deska).

Mimořádná odměna starosty
Ze strany zastupitelstva byla dále navrhnuta mimo-
řádná odměna starostovi obce, a to za činnosti vyko-
návané ve prospěch obce nad rámec povinností staros-
ty obce. Tato mimořádná odměna ve výši 30 000 Kč 
byla zastupitelstvem schválena.

Nejdůležitějším bodem bude projednání rozpočtu obce 
pro rok 2023 a rozpočtového výhledu do roku 2026. 
Návrh rozpočtu je v plném znění zveřejněn na webu 
obce (úřední deska nebo rozpočet). Dále se bude řešit 
aktualizace strategického plánu rozvoje obce. Také 
bude ZO rozhodovat o pronájmu obecního pozemku 
kolem bytovky, o přijetí další komunikace do vlast-
nictví obce, o prodloužení smlouvy s VHS na správu 
a provoz vodovodu a kanalizace atd.

Pozvánka na každé zasedání ZO je vždy vyvěšena mi-
nimálně sedm dní před zasedáním na webu a sociál-
ních sítích.

Zasedání zastupitelstva

Příští zasedání zastupitelstva
obce se bude konat

13. prosince 2022 od 18.30 hodin 
v budově obecního úřadu

s možností sledování on-line.
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Dotace pro jednotku SDH
Ministerstvo vnitra na svých webových stránkách zve-
řejnilo, že podpoří obec Hrusice dotací na nákup no-
vého dopravního automobilu pro jednotku sboru dob-
rovolných hasičů. Po obdržení ofi ciálního rozhodnutí 
zastupitelstvo rozhodne, zda bude dotace přijata.

Platby za odpad v roce 2023
Poplatky za odpad pro rok 2023 zůstávají v platnosti 
ve stejné výši. Pokud byste chtěli pro příští rok změ-
nit velikost nádoby či frekvenci svozu, informujte nás 
do 22. prosince 2022 e-mailem na ou@obec-hrusice.cz, 
telefonicky či osobně, abychom vám vygenerovali po-
žadovaný předpis k platbě.

Poplatky za odpad a psy bude možné uhradit od 9. led-
na 2023 těmito formami:
● Služby na webu – přes přihlášení pomocí NIA-Iden-
tity občana. Po přihlášení uvidíte přímo své závazky 
vůči obci, které budete moci elektronicky uhradit. 
Po připsání poplatků na bankovní účet obce vám 
bude známka doručena do schránky.
● Platební portál – po zadání údajů a informací o svo-
zu budete moci poplatky elektronicky uhradit. Po při-
psání poplatků na bankovní účet obce vám bude 
známka doručena do schránky.
● Na pokladně obecního úřadu Hrusice, a to platební 
kartou nebo v hotovosti.

Harmonogram svozu 
odpadu z domovních 
nádob pro rok 2023 
naleznete na posled-
ní straně HH.

Nový systém pro zastupitele a občany
V rámci plnění zákona o ochraně osobních údajů 
(GDPR) přistoupila naše obec k pořízení softwaru 
pro jednání zastupitelstva. Zastupitelé mají všech-
ny podklady pro rozhodování umístěné elektronicky 
na jednom místě v této aplikaci vždy v rámci bodu ur-
čeného k projednání. V této aplikaci se tvoří veškeré 
podklady, pozvánka na jednání zastupitelstva i zápis 
ze zasedání. Nesporná výhoda plyne i pro občany, 
jelikož v této aplikaci mohou již před zasedáním za-
stupitelstva vidět veškeré dokumenty (je-li je možné 
v rámci GDPR zveřejnit), na základě kterých zastupi-
telé činí svá rozhodnutí. Aplikaci naleznete na strán-
kách uzob.cz nebo z odkazu na stránkách obce v sekci 
„Obec Hrusice – Usnesení zastupitelstva“.

Kontrola hospodaření za rok 2022
V pondělí 21. listopadu proběhla na obecním úřadě 
dílčí kontrola hospodaření obce Hrusice za rok 2022 
a zároveň i kontrola výkonu přenesené působnosti 
svěřené obecnímu úřadu Hrusice na úseku Editace 
údajů v RÚIAN (Registr územní identifi kace, adres 
a nemovitostí). Kontrolu provedli pověření kontroloři 
odboru kontroly Středočeského kraje. Výsledek dílčí-
ho přezkoumání zní: „Nebyly zjištěny chyby a nedo-
statky.“ Výsledkem kontroly přenesené působnosti je 
zjištění, že obecní úřad svěřenou pravomoc vykonává 

a nedochází tak k porušení zákona. Oba protokoly 
si můžete v nezkrácené formě přečíst na stránkách 
obce www.obec-hrusice.cz/zpravy-o-vysledku-hospo-
dareni-obce.

Odebírání novinek
Připomínáme občanům možnost registrace do „Mobil-
ního rozhlasu“, pro chytré telefony pak existuje i ap-
likace „Munipolis“, kde při zapnutém sledování naší 
obce mohou lidé vidět všechny novinky a informace 
k chodu obce.

Zprávy z obecního úřadu

Pro vstup do aplikace jen klikněte na ikonu UZOb.CZ.P t d lik j klik ět ik UZOb CZ

Pro výběr daného zápisu ze zasedání klikněte na datum konání příslušného ZO.P b d h d kl k d k l h ZO
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TRÁPÍ VÁS…

V rámci diskuze při posledním zasedá-
ní ZO vyjádřili někteří občané znepo-
kojení nad dopravní bezpečností v obci. 
Nabádáme znovu k dodržování pravi-
del silničního provozu, zejména do-
držování maximální rychlosti v obci, 
zón 30. Také připomínáme správné 
parkování tak, aby byl umožněn prů-
jezd složkám integrovaného záchran-
ného systému. Děkujeme.

PODĚKOVÁNÍ

Velice děkuji za zasílání Hlasu Hrusic, díky kterému mohu udržovat 
kontakt s obcí, kam jsem od roku 1965 jezdil a prožíval nádherné 
chvíle, které mi přinášela krásná příroda a vřelé přátelství s míst-
ními občany, mezi nimiž mám řadu kamarádů.

Jsem velice rád, že po tu dobu jsem mohl spolupracovat na dlou-
holeté kulturní činnosti Spojených Osad Hrusic i pořádání kama-
rádských potlachů na osadě Prašivka. Chtěl bych touto cestou také 
popřát nově zvolenému starostovi a ostatním zastupitelům hodně 
úspěchů v jejich snažení o ještě krásnější obec Hrusice.
Vladimír Krejza s rodinou

Šárka Řeháková, sympatická 
maminka dvou dětí, kondiční a fitness 
trenérka z Turkovic, pořádá každou 
středu od 18.30 do 19.30 hodin 
kruhový trénink v hrusické sokolovně.

Vyrůstala ve sportovní rodině, 
zimy trávila na lyžích, zbytek 
roku na kole, během, plaváním. 

Když se rozhodovala, co bude studovat, 
váhala mezi sportem a výtvarným zaměřením. Zvítě-
zil umělecký obor, který dále rozvíjela ve svém pro-
fesním působení, kdy se zabývala rytectvím kovů. 
Sport ale z jejího života nevymizel, věnovala se fi tness, 
účastnila se soutěží. A jak to tak v životě bývá, z ko-
níčka se stala práce, když začala působit jako fi tness 
trenérka. Poskytuje tak individuální lekce kondičních 
a rehabilitačních cvičení v pronajatých prostorech 
v Praze, dochází i ke klientům domů. Před rokem za-
čala rovněž s organizací skupinových cvičení, nejprve 
v Lensedlech a teď i v Hrusicích.

Představíte nám skupinové cvičení, které míváte 
v naší sokolovně?

Jedná se o kruhový trénink, kde cvičíme na deseti sta-
novištích, na každém stanovišti jsme 40 vteřin, pak se 
během 10–20 vteřin přemístíme na druhé stanoviště, 
celkem takto proběhnou tři kola. Trénink je koncipo-
ván jako komplexní posilovací cvičení pro celé tělo. Sta-
noviště jsou uspořádána tak, aby se jednotlivé cviky 
střídaly, posilujeme tak od hlavy až k patě, převážně 
se zaměřením na zpevnění středu těla. Následuje pri-
ma závěrečná relaxace, kdy se v průběhu 10–15 minut 
naladíme na jógovou relaxační pohodu, lehneme si a při 
příjemné hudbě se nejdříve protáhneme a pak zahájíme 
i duchovní část relaxace, kdy se soustředíme na pozitiv-
ní myšlenky. Prostě si na závěr uvolníme tělo i ducha 
tak, abychom odcházeli s dobrým pocitem domů.

Sportem
ke štěstí

Sdělení občanů
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Jste spokojena s pronajatými prostory?
Ano, jsem ráda, že mohu přispět k rozvoji cvičení a po-
hybu na venkově, a proto děkuji hrusickému sokolu, 
že mi umožnil pořádat cvičení v jejich tělocvičně a v let-
ních měsících na umělé trávě u fotbalového hřiště.

Kolik lidí na cvičení chodí a jaká je vlastně ka-
pacita kurzu?
Cvičíme nejméně od čtyř lidí, většinou máme deset sta-
novišť, ale dá se to připravit i pro patnáct osob. Vždy 
si s účastníky dáváme dopředu vědět prostřednictvím 
whatsappové skupiny. Já jsem pak schopná připravit 
daný trénink na míru, podle toho, kdo má přijít, v jaké 
jsou kondici, aby i ti, kteří nechodí tak často, nebo jsou 
starší, se na tréninku cítili dobře. Naplněnost kurzu 
je ve vlnách, ze začátku chodilo málo holek, ale jak 
se říká: „Kdo si počká, ten se dočká.“ 
Teď už se účast více méně ustálila.

A může se ještě přihlásit někdo 
nový?
Určitě, budu ráda, když se k nám 
přidá někdo další. Lidé se často bojí 
chodit cvičit, říkají si: „To nebude nic 
pro mě.“ Ale když to pak zkusí, tak si 
uvědomí, že je to moc fajn. Takže ať je 
vám, kolik chce let, přijďte mezi nás!

Takže věk není překážkou? Pře-
ci jen jste zmiňovala, že se jedná 
o náročné cvičení…
Už s námi cvičily i děti kolem 
10–11 let, které dorazily s maminkou, 
a šlo jim to skvěle, ale řekla bych, 
že cvičení je vhodné pro věk 15–99 let. 
Navíc od ledna chci přidat i pomalejší, 
volnější cvičení na zemi, které nebude 
tak dynamické.

Na co se tedy můžeme těšit?
Bude se jednat o protahovací cvičení 
pro zdravá záda, pilates, budeme cvi-
čit na podložkách. Kruhový trénink, 
to je dril, cvičení pro lidi, kteří si rádi 
dají do těla, chtějí se zpotit. Ale pak 
jsou lidi, kteří nikdy moc nesportovali, 
ale chtěli by se sebou něco dělat, nebo 
je třeba bolí záda, rozsah pohybu mají 
omezený, bojí se skoků apod., takovým 
lidem bych chtěla pomoci při ponděl-
ním cvičení od 18.00 do 19.00 hod.

Máte ještě nějaké další plány 
do budoucna?

Chtěla bych připravit také kroužek pro děti, spojený 
s hravou formou pohybu.

Takže u sportu zůstanete?
Určitě. Jsem moc šťastná, dělám to, co mě baví, našla 
jsem se v tom. A svou energii a potěšení z práce pře-
náším i na klienty, které cvičení baví a naplňuje, a to 
je skvělá motivace pro další pokračování.

Jak se s vámi můžeme spojit?
Aktuální informace naleznete na mých webových strán-
kách www.sarkafi t.cz a facebooku: Šárka Řeháková.

K zastižení jsem také na e-mailu sarka.fi t@seznam.cz.
Redakce



FARNOST

› 6 ‹

Vánoce nejsou závislé 
na tom, zda bude sníh, 
nebo ne. Středem Vánoc 
je narození Ježíše Krista. 
Pastýři a mudrci 
přinášeli Ježíškovi dary. 
Co mu můžeme dát my?

Ikdyž nemáme peněz na-
zbyt, můžeme mu dát 
kousek svého času. Kou-

sek svého času v modlit-
bě, ve mši svaté. Říká se, 
že čas jsou peníze. V dnešní 
době mají manželé i děti čas 
na počítač a jiné moderní 
vymoženosti, ale nemají čas 
na sebe – i to může být pří-
činou rozbitých rodin. Kéž se 
učíme dobře hospodařit s ča-
sem a bereme čas jako dárek, 
který můžeme dát Ježíškovi, 
ale i sobě navzájem.

Vánoce mají být naplně-
né úctou k celé Svaté rodině. 
Jak vypadají dnešní rodiny 
bydlící v přepychovém bytě, 
domě, vedle Svaté rodiny by-
dlící ve chlévě? Kolikrát jsou 
to ale rodiny rozbité! Nedáv-
no v Hrusicích manželé sla-
vili zlatou svatbu. Ve čtvrtek 
29. prosince v 18 hod. budou 

v hrusickém kostele při mši svaté 
obnovovat své manželské sliby ti, 
kteří měli svatbu v kostele. Budou 
si také vyprošovat sílu z nebe, aby 
překonávali životní těžkosti a zůsta-
li si věrni až do smrti, jak si to v den 
svatby slíbili. Kéž roste nejen počet 
nerozbitých rodin, ale rodin svatých. 

Kéž roste naše víra ve věčné štěstí 
v nebi se svatým Josefem a tím i na-
děje s Ježíšem a Pannou Marií.

To si s vámi přeje a žehná vám 
P. Ivan Kudláček, 
farář mnichovicko-hrusické
farnosti

Vánoce



Z LADOVA KRAJE

› 7 ‹

Advent přináší shon, ale je to i doba, kdy je dobré 
trochu zpomalit. Připomeňme si v tomto čase 
nejvýraznější uměleckou osobnost našeho malebného 
regionu – pana Josefa Ladu. V prosinci totiž uplyne 
od jeho narození už 135 let.

„Ten kus země mezi Hrusicemi a Prahou, 
nádherný kraj, byl celý můj život mým rájem,
mou inspirací.“

Josef Lada se proslavil svým originálním „rukopi-
sem“ nejen za humny Středočeského kraje, ale byl 
uznáván v celorepublikovém i světovém měřítku. 

Jeho pohádky a ilustrace znali např. až v Japonsku.

Narodil se 17. prosince 1887 v Hrusicích v rodině šev-
ce. Když mu byl rok, zranil se otcovým ševcovským 
nářadím a natrvalo oslepl na pravé oko. Důsledkem 
toho bylo jeho odlišné prostorové vnímání, kterým je 
zdůvodňován plochý charakter jeho obrázků.

Byl přeučený levák a ve škole jej bavily snad jen kres-
lení a přírodopis. Ve 14 letech odešel do Prahy, aby se 
učil malířem pokojů a divadelních dekorací, obor ale 
nedokončil a vyučil se knihařem-zlatičem. V roce 1904 
byl na třetí pokus přijat na uměleckoprůmyslovou ško-
lu, ta mu ale nedovolila publikovat, a proto po půl roce 
ze studií odešel.

Když mu bylo sedmnáct, otiskl časopis Máj jeho čtyři 
obrázky. Spolupracoval i s dalšími časopisy a brzy mu 
vyšla první knížka s autorskými ilustracemi – Pohád-
ka o Honzíkovi a zlatovlasé Isole. Pravidelně publiko-
val v Humoristických listech a ve vídeňském satiric-
kém časopise. Redigoval přílohu deníku České slovo. 

Vytvářel i scénografi i a kostýmy k divadelním hrám 
a operám v Národním divadle (m.j. Strakonický du-
dák 1930). Byl výtvarníkem animovaného fi lmu Čert 
a Káča i hraného fi lmu Hrátky s čertem (1956).  Sdílel 
podnájem s Jaroslavem Haškem, jehož knihu o vojáku 
Švejkovi nezapomenutelně ilustroval.

Jeho další tvorbu ovlivnilo přátelství s etnografem 
a pohádkářem Václavem Říhou. Knihy pro děti od Ja-
roslava Seiferta či Františka Hrubína si bez kreseb 
pana Lady nedokážeme představit. Kromě toho sám 
napsal řadu pohádek, např. Kocour Mikeš (1933) 
a O chytré kmotře lišce (1937).

Ani dnes v době moderních informačních technologií 
a rozdílného životního stylu neupadá poselství tohoto 
malíře, ilustrátora, karikaturisty, scénografa a spiso-
vatele v zapomnění. Naopak, je tak osobité, že se stalo 
národním dědictvím, které uchovává stylizovaný ob-
raz české vesnice. Ilustrace z kraje, který dnes nese 
jeho příjmení a obrázky ze života a zvyků místních 
obyvatel maloval obzvláště za 2. světové války. Teh-
dejší režim mu totiž dovolil věnovat se pouze volné 
tvorbě.

Jeho idylické zimní motivy se staly neoddělitelnou 
součástí českých Vánoc. Je proto ironií osudu, že když 
měl Josef Lada před Vánocemi v roce 1957 oslavit své 
70. narozeniny a byla připravována rozsáhlá výstava 
na Slovanském ostrově a snad všechny české novi-
ny připravily rozhovory s tímto významným výtvar-
níkem, gratulace vystřídalo rozloučení. Josef Lada 
zemřel tři dny před svou sedmdesátkou 14. prosince 
1957. Pochován je na Olšanských hřbitovech.

Dcera Josefa Lady Alena byla také známou ilustrátor-
kou. V roce 1963 vydala knihu Můj táta Josef Lada. 
Zemřela roku 1992.

Nechť je jejich dílo pro nás inspirací. 
Přejeme poklidné Vánoce a šťastný 
vstup do roku 2023!

Za Dobrovolný svazek obcí 
Ladův kraj
Hanka Bolcková

www.laduv-kraj.cz
facebook.com/laduvkraj, 
instagram.com/laduvkraj

Jméno, které se vrylo do naší krajiny
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Organizace MAS je také ko-
ordinátorem značky Zápraží 
originální produkt®, pod níž 

sdružuje lokální výrobce a posky-
tovatele služeb (provozovatele uby-
tovacích a stravovacích zařízení). 
Tato značka garantuje místní původ 
výrobku a vazbu na region, ale také 
jeho kvalitu a šetrnost k životnímu 
prostředí. Jejím cílem je zviditelnit 
region Říčansko a podpořit místní 
drobné podnikatele. S certifi kova-
nými výrobci se můžete setkávat 
na místních i přespolních trzích, 
festivalech a dalších akcích. Nejbliž-
ší akcí je Vánoční jarmark, který 
se uskuteční v neděli 11. prosince 
od 14:00 na Masarykově náměstí 
v Říčanech, kam jste srdečně zváni!

V rámci propagace místních vý-
robců jsme z certifi kovaných regio-
nálních výrobků připravili dárkové 
košíky, které jsou spolupracujícími 
organizacemi, např. městem Říča-
ny, předávány při významných pří-
ležitostech. Pokud byste i vy chtěli 
potěšit své blízké, zaměstnance, ob-

chodní partnery či vzácné návštěvy 
regionálními dárkovými košíky, ne-
váhejte nás kontaktovat a my vše 
připravíme dle vašeho přání.

Poptávka po regionálních výrob-
cích stále roste, a proto bychom rádi 
rozšířili řady držitelů značky Zápra-
ží originální produkt®. Pokud máte 
šikovné ručičky, vyrábíte řemeslné 
či zemědělské produkty a chcete se 
chlubit značkou garantující původ 
a kvalitu, neváhejte a kontaktujte 
nás. Oslovuje-
me s nabíd-
kou také pro-
v o z o v a t e l e
ubytovacích 
a stravova-
cích zařízení 
u nás na Ří-
čansku. Bude-
me rádi pro-
pagovat kva-
litní výrobky 
a služby.
Příjemné roz-
jímání v čase 
a d v e n t n í m 

vám přeje tým MAS Říčansko.

Webové stránky: mas.ricansko.eu
E-mail: mas@ricansko.eu
Tel.: 602 228 747

Místní akční skupina (MAS) Říčansko je nestátní nezisková organizace se sídlem v Říčanech, 
do jejíž působnosti spadá 39 obcí z okolí Říčan. Jejím základním cílem je zlepšování kvality života 

a životního prostředí v regionu. Aktivně se zapojuje do místního dění, spolupořádá či podporuje různé 
volnočasové, kulturní a sportovní akce. Zaměřuje se na získávání finančních prostředků z EU 

a národních programů a jejich přerozdělování pro podporu regionálního rozvoje.

MAS Říčansko rozšiřuje členskou
základnu regionálních výrobců
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RŮZNÉ

ZAJÍMAVOSTI Z HRUSIC

Iletos přišla spousta lidí se svými dětmi, 
aby vyřezali dýňové duchy, ale hlavně 
aby se viděli s ostatními a užili si příjem-

né podzimní odpoledne. Děti se pořádně vy-
řádily, strašidelné perníčky, lívance, sušenky 
a jiné dobroty byly příjemným doplněním. Díky tomu 
všemu a dobré náladě vznikla velká spousta nenapodo-
bitelných dýňových strašidel, která zdobí záhon u úřa-
du, vchody do domu, zahrady. Velké díky si zaslouží 
všichni účastníci letošní dýňové sešlosti a hlavně děti, 
které byly hlavními aktéry skvělé sobotní zábavy. Třeba 
bude také příští rok příležitost pokračovat v dýňových 
odpolednech, při nichž si i lidé, kteří se nepotkávají kaž-
dý den, mají co říct.
Iva Budařová

Počasí nám v sobotu 22. října nadmíru 
přálo. Vítr zahnal ranní dešťové mraky 
a hned, jak se nachystaly stoly před 
hrusickým obecním úřadem, 
vykouklo slunce.

Dýňové odpoledne
v Hrusicích

ík t
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Během poslední listopadové soboty jsme si vy-
chutnali vánoční atmosféru na tradičním vá-
nočním jarmarku, na kterém to vonělo svaře-

ným vínem a bramboráky. Prostorem se nesl smích 
a hlahol, tvořily se hloučky lidí, kteří si přišli popo-
vídat se známými nebo nakoupit vánoční dekorace 
či různé dobroty. První adventní neděli jsme oslavili 
lampionovým průvodem zakončeným společným zpí-
váním koled a rozsvícením vánočního smrku v za-
hradě MŠ. To vše už je za námi, ale mnoho nás toho 
ještě čeká, tak se nechte dál unášet na vánoční vlně 
a přijměte srdečné pozvání na další akce:

BETLÉMSKÉ SVĚTLO
Přijďte si pro světlo od Ježíška v sobotu 17. prosin-
ce. Bude se rozdávat v prostorách hasičské zbrojnice 
od 12 hodin.

VÁNOČNÍ ZASTAVENÍ
Sobota 17. prosince od 18.00 hod. v parku Josefa 
Lady. Svařák si můžete vychutnat při vystoupení le-
gendární hrusické kapely Amatéři.

VYSTOUPENÍ HRUSICKÝCH MUZIKANTŮ 
A LADOVA NÁRODOPISNÉHO SOUBORU 

Z HRUSIC
Přijďte obdivovat mladé talenty a připomenout si vá-
noční tradice ve čtvrtek 22. prosince od 19.00 hod. 
v hrusické sokolovně.

VÁNOČNÍ MŠE
Bude sloužena v sobotu 24. prosince od 16.00 hod. 
v kostele sv. Václava v Hrusicích. Kostel bude ote-
vřen od 9.00 hod. k prohlídce betléma a bude možno 
si odnést betlémské světlo.

Kalendář akcí



ZPRÁVY Z OBCE

Uzávěrka dalšího čísla Hlasu Hrusic bude 23. prosince 2022.
Těšíme se na vaše příspěvky, podněty a nápady k dalším článkům.

Pro zaslání využijte e-mailovou adresu redakce: hlashrusic@obec-hrusice.cz.

Měsíčník Hlas Hrusic vydává OÚ v Hrusicích. Povoleno Ministerstvem kultury 
ČR E 12690. Náklad tohoto čísla 400 výtisků. Ročník 54. Cena 15 Kč, pro občany 
Hrusic do schránky ZDARMA. Všechna práva vyhrazena. Redakce si vyhra-
zuje právo výběru příspěvků ke zveřejnění, případně jejich krácení či odložení na 
pozdější dobu. Žádná část HH nesmí být rozšiřována bez písemného svolení ma-
jitelů práv. E-mail: hlashrusic@obec-hrusice.cz. Redakční rada: Hana Kuntová, 
Kateřina Mrázková a Markéta Lakosilová. Grafi ka: Martin Vávra


